
 

 

 
 Medebewoners,  

Goed nieuws over de verketeling: zoals het er nu 
voorstaat zal, door inzet van extra teams, de 
verketeling in december 2008 of januari 2009 worden 
afgerond. Dit betekent dat men dan overal in de 
woningen klaar is. Wel zullen de laatste ketels daarna 
nog van de daken af moeten. 
 

 trappenhuizen en vooral de vervuiling daarvan 
blijven nog steeds een belangrijk punt op de agenda. 
Vergeet niet dat bewoners hier zelf ook een verant-
woordelijkheid hebben: dat de schoonmakers niet echt 
altijd de afspraken nakomen betekent niet, dat we de 
trap zelf ook maar als vuilstort moeten gebruiken. 
 

 de nieuwe complexbeheerder, de heer Regi 
Coutinho, is overeen gekomen dat in januari een 
planning wordt gemaakt om alle trappenhuizen een 
goede schoonmaakbeurt te geven, zodat alle troep van 
de verketeling in ieder geval ook weg is. Daarna zal 
de heer Coutinho er op toezien dat de schoonmaak 

worden naar het gedrag van de bewoners zelf. 
 

 u de vorige editie van De Holendrechter heeft 
gelezen begrijpt u waarschijnlijk dat we niet 
afwijzend staan tegen een mogelijk nieuw lid voor de 
bewonerscommissie. Indien u interesse heeft kunt u 
mailen naar holendrechtnoord@yahoo.com, of contact 
opnemen met Regi Coutinho, op Nieuwlandhof 175. 
Wij zullen u dan benaderen voor een persoonlijk 
gesprek. Stadgenoot heeft ons laten weten dat Holen-
drecht hun prioriteit heeft en het lijkt erop dat we een 
positieve periode tegemoet gaan. 
 

 belangr ij k ber icht over  ons maandelij ks 
spreekuur op Nieuwlandhof 175: 
Wegens zeer geringe belangstelling hebben wij in 
samenspraak met Stadgenoot besloten hiermee te 
stoppen. Via e-mail of een briefje naar boven-
genoemde adressen kunt u altijd op persoonlijke basis 
contact met ons opnemen. Wij blijven belangstellend 
naar uw ideeën en constateringen! 
 

WIJ WENSEN U FIJNE FEESTDAGEN, EEN 
PRACHTIGE JAARWISSELING EN EEN 

GEZOND, SCHOON, ERGERNISLOOS EN 
GELUKKIG 2009! 

 

 

 

 

 jaarlijkse herfstborrel van buurtvereniging De 
Laagbouw voor buurtgenoten vond plaats op 17 
november j.l. in de zaal van Anand Joti. Er was grote 
belangstelling. Zo'n 60 tot 70 mensen waren 
aanwezig. De voorzitster, Yvonne Boomgaard, heette 
de aanwezigen welkom en stelde drie nieuwe 
bestuursleden voor.  

 

 programma was gevarieerd. Voorafgaand aan de 
borrel waren er verschillende presentaties. Natuurver-
eniging De Ruige Hof vertelde over haar twee natuur-
terreinen, Klarenbeek en de Riethoek. De Ruige Hof 
geeft ook cursussen en excursies en werkt met veel 
vrijwilligers. Gerda Menkveld deed verslag van de 
Groendag van 6 sept. en ze lichtte de bouwplannen in 
Gaasperdam toe. Dat is een zorgelijke ontwikkeling. 
Anne Stijkel, voorzitster van de Adviesgroep WMO 
(Wet Maatschappelijke Ondersteuning), vertelde dat 
de Adviesgroep de ontwikkelingen van de WMO 
kritisch volgt. Twee leden van de buurtvereniging, 
Leonie Fennis en Danièla Kanis demonstreerden hun 
creativiteit. Leonie werkt met stempels (zo oud als de 
wereld). Ze maakt kaarten, en werkt ook op andere 
materialen, bijvoorbeeld stof. Danièla is kunstenares 
en werkt met afvalmateriaal (Reciclarte) met verras-
send resultaat. Shanta Bhikharie hield een presentatie 
over psychische klachten, met name depressie. Onze 
website www.delaagbouw.nl werd door Yvonne onder 
de aandacht gebracht. Omdat buurtregisseur Mark 
Schaap verhinderd was, kwam een collega om vragen 
te beantwoorden. De belangrijkste klacht was het 
ontbreken van de bewegwijzering en van verkeers-
borden op Mijndenhof en Mijehof.  
 

 was een geslaagde avond met een levendige 
discussie en een gezellige borrel. 


